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Spoštovani	dr.	Boh,

v	imenu	predsednika	SAZU	akademika	Petra	Š;ha	in	v	svojem	imenu	se	vam	lepo	zahvalim	za	vaš
dopis	št.	092-15/2021/350	z	dne	13.1.2022,	s	katerim	ste	zelo	konstruk;vno	odgovorili	na	naš
predlog	za	ustanovitev	Centra	za	raziskave	Antark;ke	in	Ark;ke	(ANA).

Sledeč	vašemu	predlogu	smo	člani	pripravljalne	skupine	opravili	relevantne	pogovore,	tudi	z	vodstvi
inš;tucij,	kamor	bi	tak	center	lahko	umes;li.	Rezultat	je	naslednji

PREDLOG:	ustanovi	se	nov	infrastrukturni	center	ANA	in	se	umes;	na	Univerzo	v	Ljubljani,
Biotehniško	fakulteto.

Center	naj	bi	bil	konzorcijskega	;pa	v	smislu,	da	bi	omogočal	sodelovanje	znanstvenikov	z	vseh
slovenskih	inš;tucij,	ki	bi	jih	tovrstne	raziskave	zanimale.	Trenutno	so	to	poleg	UL	še	IJS,	NIB	in	UNG,
verjetno	pa	se	bo	pridružila	tudi	UM.

Infrastrukturni	center	se	nam	zdi	najprimernejša	oblika	zato,	ker	bi	omogočila	zaposlitev
administratorja,	kar	je	za	to	področje	nujno	zaradi	specifičnih	zahtev	kot	so	koordinacija	z	ministrstvi
(poleg	MIZŠ	še	MZZ	in	MOP),	s	tujimi	infrastrukturnimi	centri,	ipd.	Naj	poudarim,	da	ne	bo	potrebna
neka	obsežna	dodatna	infrastruktura	v	Sloveniji,	pač	pa	gre	za	možnost	uporabe	obstoječe
infrastukture	(raziskovalne	postaje,	ladje,	itd.)	partnerskih	držav,	s	katerimi	bi	uredili	sporazume.

S	predlogom	po	meni	dostopnih	informacijah	soglaša	vodstvo	UL	kot	tudi	BF	UL.

Spoštovani,	predlagam	nadaljni	pogovor	z	Vami	na	to	temo.	Z	naše	strani	bi	se	poleg	mene	pogovora
udeležili:

prof.	dr.	Nina	Gunde	Cimerman,	UL	BF
prof.	dr.	Milena	Horvat,	IJS
prof.	dr.	Griša	Močnik,	UNG
g.	Miro	Brumat

Kopijo	sporočilo	pošiljam	tudi	njim,	tako	da	imate	e-naslove.

Če	se	s	predlogom	strinjate,	bi	morda	vaša	administracija	izvedla	spletno	anketo	za	določitev
primernega	termina	sestanka	po	14.2.	Lahko	bi	se	dobili	na	MIZŠ	ali	pa	na	Akademiji,	kakor	bi	Vam
bolj	ustrezalo.

S	spoštovanjem	in	lepimi	pozdravi,
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